
U Beogradu 
27.02.2016. godine 
 

REDOVNA I IZBORNA SKUPŠTINA TENISKOG SAVEZA BEOGRADA 
 

ZAPISNIK 
 
 Skupštinu je otvorio predsednik TSB Milan Slavković. Na osnovu člana 28 Statuta TSB 
predsednik predsedava skupštinom i konstatuje kvorum na osnovu prispelih ovlašćenja klubova i 
prebrojanih glasova. Za zapisničara je predložio sekretara TSB Nemanju Dervišević, za verifikacionu 
komisiju su predloženi Miloš Mandić (Baseline) i Stefan Čukić, a za overivače zapisnika Dejan Kojić (TA 
Tipsarević) i Aleksandar Trifunović (TK Reket).   
 
Predlog je jednoglasno usvojen. 
 
Verifikaciona komisija je izvršila uvid u glasove. Ustanovljeno je da je od 50 registrovana kluba za 
2015 godinu prisutno 38 klubova čime su stečeni uslovi za nastavak Skupštine pošto postoji 
neophodna većina. 
 
Neki od teniskih klubova su imali primedbu na to da su im materijali kasno dostavljeni i da nisu imali 
vremena da se spreme, a najveću zamerku su imali što dnevni red nije poslat do sedam dana pred 
skupštinu kada je po statutu poslednji rok za promenu i dopunu. Predsedavajući je objasnio svim 
prisutnim da je poziv za Skupštinu objavljen po statutu 15 dana ranije, a da se završni račun radi u 
februaru i da nije mogao da dobije relevantne podatke, a što se tiče dnevnog reda da je predlog 
dnevnog reda promenljiv i na skupštini. Pošto nisu bili zadovoljni odgovorom i pošto su smatrali da 
skupština treba da se ponovi klubovi Banjica, Set Net, Sopot, Partizan i Privilege su napustili skupštinu 
i povukli punomoćja.  
 
Počelo se sa novim prebrojavanjem kada su došla i još 2 kluba da podrže skupštinu. Tako da je od 50 
klubova prisustvovalo 35 klubova čime su stečeni uslovi za nastavak Skupštine počto postoji 
neophodna većina. 
 
Nakon što je ustanovljena neophodna većina predsednik je pročitao Dnevni red: 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Izbor predsedavajućeg, zapisničara, verifikacione komisije i overivače zapisnika 
2. Usvajanje predloga dnevnog reda 
3. Usvajanje zapisnika sa prethodne skupštine 
4. Usvajanje izveštaja o radu u 2015. Godini (uključuje finansijski I ostale izveštaje) 
5. Usvajanje odluke o izboru predsednika TSB 
6. Usvajanje odluke o izboru Izvršnog odbora 
7. Usvajanje odluke o izboru Nadzornog odbora 
8. Usvajanje budžeta za 2016. Godinu i plan rada za 2016 godinu 
9. Usvajanje odluke o promeni sedišta 
10. Razno 

 
 
Nakon pročitanog dnevnog reda predsedavajući je pitao prisutne da li imaju predlog promene ili 
dopune dnevnog reda. Pošto niko nije imao predlog, dato je na glasanje. 
 
Predlog dnevnog reda je jednoglasno usvojen sa 35 glasova. 
 
 
 



Treća tačka dnevnog reda - Usvajanje zapisnika sa Skupštine održane 31.01.2015. godine 
 
Otvorena javna rasprava. Pošto se niko nije javio za reč, predsednik je dao na glasanje.  
 
Zapisnik sa Skupštine održane 31.01.2015. godine je jednoglasno usvojen sa 35 glasova.  
 
Četvrta tačka dnevnog reda -  izveštaj o radu za 2015. godinu 
 
Pod ovom tačkom spadaju:  

- Izveštaj takmičarske komisije 
- Izveštaj komisije tenis 10s 
- Izveštaj Nadzornog odbora 
- Finansijski izveštaj za 2015 godinu 
- Kompletan izveštaj o radu TSB u 2015 godinu. 

 
Pošto su izveštaji poslati klubovima data je reč predsedniku takmičarske komisije Vladimiru Pauniću 
(TK Step In). 
 
Takmičarska komisija TSB je u toku prethodne godine pretrpela velike promene što se tiče članova i 

nju sada čine Vladimir Paunić, Stefan Čukić, Dragan Savić, Stefan Basta i Nemanja Plavšić. Imajući u 

vidu da je ova komisija, grupa ljudi volontera, teniskih radnika sve probleme i zadatke rešava u 

kratkom roku i na vreme i trudi se da odgovori na sva pitanja i žalbe koje su joj upućena od strane 

roditelja, klubova i dr. Komisija se više puta sastajala u cilju lakšeg i bržeg donošenja važnih odluka. 

Novina je da su se pomerile prijave sa ponedeljka na sredu do ponoci, odjave sa srede na cetvrtak do 

ponoći, uveli smo dublove od zimske sezone (pokazano izvesno interesovanje), a ekipna prvenstva će 

krenuti od proleće. Novina je i da sudije šalju izveštaje TSB tako da pravovremeno možemo da 

odreagujemo u koliko dođe do nekih problema na turnirima. Prvi put su nagrađivani pobednici 

mastersa indirektno preko klubova. Donešena je odluka da od 01.04.2015. godine takmičar koji je 

žreban a ne dođe na meč dužan je da plati kotizaciju. Ovom odlukom smenjen je broj nedolazaka na 

turnir.  Samim tim imamo i povećan broj takmičara na turnirima.  

Na turnirima 10s imamo blagi pad naročito na crvenom nivou. Predlog da u klubu postoji efikasan 

sistem za registrovanje dece i pomoć u upućivanju na turnire. 

Miloš Mandić (Baseline)– Deca crvenog nivoa kada se vrate sa turnira imaju presiju zato što se bore 

za pobedu i dolaze razocarana, treba vremena da stasaju za turnire.  

Dejan Kojić (Tipsarević) – poenta je da se deca druže i da se bazira na grupama 

Vladimir Paunić (Step In) – TK Step In se bazira na deci do 10 godina, provodi se vreme sa raditeljima 

oko pojašnjenja kako funkcionišu turniri, proces registracije i nakon nekoliko turnira oni sami mogu 

da idu na turnire.  

Nikola Vučetić (SANI) – TK Sani se bavi rekreativnim tenisom i decom do 13 godina, nakon navršenih 

13 ili 14 godina tk Sani šalje takmičare u neki drugi klub kao što je Crvena Zvezda. Smatra da 

edukacija roditelja jako bitna i da većina klubova ne radi moralno ispravno. Ljudima se ne definišu 

pravi ciljevi.  

Dragan Savić (Otk Beograd) – Smatra da sistem u Srbiji ne postoji. Smatra da crveni nivo ne treba 

imati u svakom mesecu. Deca doživljavaju stres jer se bore za sistem rejtinga da bi prešli u napredni 

nivo. Sa mekanim loptama deca lakše uče. Drugi sportovi su jeftiniji. Trebalo bi bolje organizovati 

sastanke i TSS treba da da podršku oko dublova i ekipnih prvenstva.  

 



Vladimir Borovac (Beogradski TK) – 10s deca treba da se igraju na terenu, deci 10s treba da približimo 

tenis da im bude pristupačan kao i ostali sportovi. Predlog je da ne postoje rangiranja na 10s 

programu, da svako dete koje dodje na turnir dobije medalju i cokoladicu. Mi decu kroz igru naucimo 

da igraju tenis. Suština je šta mi možemo da uradimo da popularizijemo tenis10s. 

Milan Slavković (Classics) – svaki klub treba da pravi interne turnire, deca se naviknu na turnir i ne 

shvate ga ozbiljno. Cilj tenisa10s da što više bude dece na jednom terenu sa što manje trenera i da se 

cena približi ostalim sportovima.  

Izveštaj Nadzornog odbora – od 01.01.2016. godine kompletan iznos od takmičarskih legitimacija ide 

regionalnom savezu.  

I dalje se provlači dug TSS od 800.000,00 dinara kao ugovor o pozajmici. 

Nadzorni odbor je jako zadovoljan organizacijom i promocijom programa tenis10s koja je u 2015 

godini bila zastupljena 

- Dva puta promocija na dečijem sajmu – Beogradski sajam 
- Promocija ispred Skupštine Grada 
- Promocija mini tenisa na TK Novak 
- Takođe su klubovi mogli da se služe rekvizitima TSB-a (mini mreže, mini reketi i loptice) za 

promocije po školama 
- Tsb je podelio 26 mini mrezica i 16 kartona loptica klubovima koji su učestvovali u promociji 

mini tenisa u protekle 4 godine 
- Pobednicima mastersa, drugoplasiranim na mastersu i prvoplasiranim na rang listi TSB su 

dodeljene sredstva u iznosu 440.000,00 dinara koji su išli preko klubova gde staratelj 
takmičara odredi a za potrebe treninga 

- Pozitivna stvar je da su uvedeni dublovi i ekipna prvenstva na gradskom nivou s’tim što se 
dublovi igraju sve više, a ekipna takmičenja su odložena do letnje sezone.  

 

Komisija 10s 

Sajmovi na kojima smo učestvovali prodefilovalo je 30 000 ljudi, samo 8 klubova je učestvovalo na 

poslednjem sajmu gde su se besplatno reklamirali što je poražavajuće. Kordinator 10s Dejan Kojić se 

zahvaljuje prethodnom kordinatoru Aleksandri Paunić koja je utabala put razvoja ovog programa. U 

prethodnim godinama smo imali Seminar sa vodećim predavačem Mike Barelom, promociju u delta 

Cityju, ispred TC Ušće, na Trgu Republike, humanitarni turnir za Unu Savić i podeljeno je klubovima 

26 mini mreža i 16 kartona loptica koji učestvuju u aktivnom radu razvoja 10s programa. 

Finansijski izveštaj za 2015  

Predsedavajući je pročitao prihode i rashode dobijene od grada i sopstvene prihode. Kvartalno su se 

dostavljali izveštaji sekretarijatu za sport i omladinu grada Beograda kao i ostali izveštaji. Odluke su 

se donosile na sastancima. Jedna od bitnih odluka je bila sankcionisanje takmičara koji su žrebani a 

ne pojave se na turnir da moraju da plate kotizaciju klubu. U početku je bilo velikih problema sa 

pozivima ali smo uspeli da istrajemo. Druga velika i važna odluka je nagrađivanje prvih i drugih sa 

mastersa i prvoplasiranih sa rang liste sa 440.000,00 dinara. Pohvaljeni smo od svih aktera. Poklonili 

smo mini mreže i loptice za promociju tenisa. Izborili smo se da u zimskoj sezoni deca igraju dublove, 

a od letnje sezone i ekipno. Otvorili smo stranicu na facebook i podsajt tenis10s. Predsedavajući je 

pročitao koliko je dobro što smo otvorili facebook stranicu jer je brzina i protok informacija mnogo 

veći na facebook-u nego na sajtu. Facebook je potpuno otvoren za sve i svi mogu postavljati postove.  

Svim članovima je poslato na mail podrška oko otvaranja i obuke facebook naloga za klubove. 

Odazvao se samo jedan klub.  



Godišnji izveštaj o radu za 2015 godinu sa obrazloženjem o realizaciji programa koji je finansiran 

sredstvima od sopstvenih sredstava je jednoglasno usvojen sa 34 glasa i sa jednim glasom protiv (Tk 

Sani). 

 

Godišnji finansijski izveštaj sa obrazloženjem o realizaciji programa koji je finansiran sredstvima 

gradskog budžeta za 2015 godinu je jednoglasno usvojen sa 34 glasa i sa jednim glasom protiv (Tk 

Sani).  

Peta tačka – Usvajanje odluke o izboru predsednika TSB 
 
Predsedavajući je upitao prisutne da li imaju predlog za predsednika IO TSB. Pošto se niko nije javio 
tražio je od Generalnog sekretara da pročita prispele mailove za kandidata predsednika.  
Klubovi koji predlažu predsednika TSB su Crvena Zvezda, Top Ten, Master, Agrimes, TA Obradović i 
Step In, a za predsednika TSB predlažu Milana Slavkovića. 
 
Pošto niko nije imao drugi predlog dalo se na glasanje. 
 
Predlog za predsednika TSB Milana Slavkovića je jednoglasno usvojen sa 35 glasova.  
 
Šesta tačka – Usvajanje odluke o izboru Izvršnog odbora 
 
Predsednik je predložio da članovi IO TSB budu: 
Vladimir Borovac 
Mirjan Nešović 
Vojislav Džebić 
Slobodan Aćimović 
Dragan Savić 
Nemanja Plavšić 
 
Predlog odluke o izboru Izvršnog odbora je jednoglasno usvojen sa 35 glasova. 
 
Sedma tačka – Usvajanje odluke o izboru Nadzornog odbora 
 
Predloženi su: 
Ivana Vujović 
Dejan Kojić 
Nikola Vučetić 
 
Predlog o izboru Nadzornog odbora je jednoglasno usvojena sa 35 glasova. 
 
Osma tačka – Usvajanje budžeta za 2016 godinu i plan rada za 2016 godinu  
 
Ovom tačkom je predviđen:  

- predlog programa Saveza za 2016. Godinu koji se kandiduje za finansiranje sredstvima 
gradskog budžeta 

- usvajanje Kriterijuma o raspodeli budžetskih sredstava za 2016 godinu za program rada sa 
sportskim talentima 

 
 
Takodje u planu je i: 

- Turniri: op Beograda, Prvenstva Beograda, Mastersi, tenis10s, Trofej Beograda 
- Nagrade najboljih 
- Realizacija ekipnih prvenstava 
- Edukacija roditelja 



- Facebook unapređenje 
- Kamp Beograda 

 
Usvajanje budžeta za 2016 godinu i plan rada za 2016 godinu je jednoglasno usvojena sa 35 glasova. 
 
Deveta tačka – Usvajanje odluke o promeni sedišta 
 
Teniski savez Beograda se preselio na novu adresu Bulevar Zorana Djindjića 2a (Imelova Zgrada).  
 
Otvorena je javna rasprava. 
Božidar Jurišević (TK Vidovdan)je predložio da TSB kupi kancelariju i na taj način ima svoje vlasništvo 
ili da bude u sklopu nekog kluba. 
 
Dato je na glasanje. 
 
Odluka o usvajanju promeni sedišta - adresa Bulevar Zorana Đinđića 2a je jednoglasno usvojena sa 34 
glasa i sa jednim uzdržanim klubom TK Vidovdan. 
 
Deseta tačka - razno  
 
Pod tačkom razno se raspravljalo o dešavanjima u teniskom savezu Srbije i licenciranju trenera.  
TSS je angažovao agenciju Union. Doslo je do nejasnoća oko dobijanja licence za rad sa decom i 
takmičarima, većina trenera ima već licencu. 
Goran Vujović (Master) – Da se nadje neka agencija koja će da voditi marketing. Reklame i emisije. 
Peca Đukić (Đukić) – Da angažujemo jednu osobu koja će se baviti svim društvenim mrežama.  
Facebook da se ponovo pošalje mail klubovima za pomoć pri otvaranju facebook naloga. 
Dragan Savić (Otk Beograd) – ekipno prvenstvo da se igra u konkurenciji 14 i 18 godina – predlog TSS 
je da se igraju tri singla i jedan dubl, a u slučaju rezultata 2:2 pobednik je ekipa koja je pobedila na 
prvoj tabli. Predlog Dragana Savića je da se dublovi i ekipna boduju za rang listu TSS.  
Stefan Čukić (Član takmičarske komisije TSS i član takmičarske komisije TSB) – ekipna prvenstva se 
igraju po sistemu 3 singla i jedan dubl i pobednik je pri rezultatu 2:2 onaj ko pobedi na prvoj table iz 
razloga da ne bi došlo do nameštanja setova i gemova. Prvo će se igrati dubl pa tek onda singlovi. Što 
se tiče rang liste softver će se doraditi i za rang listu TSS će se bodovati 4 najbolja dubla i ekipno. 
Pravilo je da sudija na turnirima TSS istakne da postoje dublovi i da istakne upisnu listu.  
Predlog da sudije unose rezultate kako bi rang lista bila ažurnija. 
 
Kako nije bilo više predloga pod tačkom razno predsednik IO TSB se zahvalio još jednom svim 
prisutnima na ukazanoj podršci i proglasio skupštinu zatvorenom. Skupština je zatvorena u 18:22. 
 
 
 
 

Zapisničar  Overivači zapisnika 
Nemanja Dervišević  Dejan Kojić 

   
   

   
Aleksandar Trifunović 

   
   

 


